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Priča koja je trajala više od 20 godina – otvorenje Nacionalnog rehabilitacijskog centra za

osobe  s  bolestima  i  oštećenjima  kralježnične  moždine  Specijalne  bolnice  Varaždinske

Toplice napokon će imati svoj sretan završetak. Za otprilike mjesec dana, kada se dobiju

sve potrebne dozvole za rad, tzv. Spinalni centar mogao bi biti otvoren i dati na korištenje

pacijentima.  Rečeno je  to  prilikom obilaska  objekta  koji  je  u  završnoj  fazi  opremanja.

Objekt su, u prisustvu domaćina ravnatelja Specijalne bolnice Varaždinske Toplice Denisa

Kovačića, dr. med., obišli župan Varaždinske županije Anđelko Stričak, državni tajnik pri

Ministarstvu turizma i sporta Tomislav Družak, predsjednik Skupštine Varaždinske županije

dr. sc. Josip Križanić, predsjednica Gradskog vijeća Grada Varaždinske Toplice Ljubica

Nofta, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb, civilno društvo i hrvatske

branitelje Ljubica Božić, pročelnica Upravnog odjela za proračun i javnu nabavu Klaudija

Brezovec i ravnatelji zdravstvenih ustanova kojima je osnivač Varaždinska županija.



Ravnatelj Specijalne bolnice Varaždinske Toplice Denis Kovačić, dr. med. pojasnio je kako

će se pacijenti  sada liječiti, a liječnici  i  medicinski djelatnici raditi  u puno primjerenijem

prostoru opremljenom najmodernijom opremom.

- Po prvi puta u jednoj javnoj rehabilitacijskoj ustanovi imamo opremu koja je „TOP“ kada

je u pitanju rehabilitacija osoba s bolestima i ozljedama kralježničke moždine. Otvoreno

mogu  reći  da  u  široj  okolici,  takvih  uvjeta,  kao  što  će  to  imati  Specijalna  bolnica

Varaždinske Toplice, nema. Imamo lanac robotske i robotizirane opreme što otvara jednu

novu perspektivu u rehabilitaciji naših pacijenata, koji su u većini slučajeva osobe mlađe

životne  dobi  i  koji  su  zbog  određene  povrede  završili  s  oduzetošću.  Spoj  educiranih

liječnika, fizioterapeuta, radnih terapeuta, medicinskih djelatnika s vrhunskom opremom –

siguran sam da će dati daleko bolje rezultate u liječenju nego što je to do sada bio slučaj –

rekao je Kovačić.

Župan  Varaždinske  županije  Anđelko  Stričak  podsjetio  je  kako  je  cijela  procedura  od

izgradnje pa do završne faze opremanja objekta trajala dvije godine.

-  Vrijednost  ove  investicije,  koja  uključuje  građevinske  radove  i  opremanje  iznosi  oko

18.400.000,00 eura, odnosno oko 139 milijuna kuna. No, tu ne prestajemo s ulaganjima u

Varaždinske Toplice. Prije otprilike mjesec dana prijavili smo novi projekt, a to je unutarnje

uređenje Minerve gdje očekujemo dodatnih 17.240.000,00 eura. Grad Varaždinske Toplice

javile su se na natječaj kojim bi se uredio arheološki lokalitet te objekti koji su u vlasništvu

bolnice. Riječ je o projektu „Grad na termalnoj vodi Aquae Iasae – Varaždinske Toplice“,

gdje očekujemo dodatnih šest milijuna eura. Kad zbrojimo investicije samo topličke bolnice

dolazimo do iznosa od gotovo 36 milijuna eura, odnosno 270 milijuna kuna. Nikada tolike

investicije toplička bolnica nije doživjela. Stoga smatram da Varaždinske Toplice razvijamo

u dobrom smjeru,  u  smjeru  zdravstvenog  turizma  i  kroz  dvije  godine  će  Varaždinske

Toplice sa svim ovim investicijama zasigurno biti središte zdravstvenog turizma Republike

Hrvatske – naglasio je župan Stričak.

Državni tajnik pri Ministarstvu turizma i sporta Tomislav Družak rekao je kako Varaždinska

županija uz potporu Vlade Republike Hrvatske korištenjem europskih sredstava radi čuda.

-  Ovaj  Spinalni  centar  koji  smo danas vidjeli,  ali  i  cijeli  kompleks  uključujući  Minervu,

rehabilitacijski centar, dijagnostički centar koji već funkcionira, može biti i treba biti jedna



od baza hrvatskog sporta i hrvatskih sportaša da ovdje mogu doći na preglede, vidjeti koji

ih problemi muče i da im se u slučaju nekih ozljeda definiraju pravci oporavka, odnosno

liječenja.  Kada  govorim  s  aspekta  turizma,  brzo  će  Varaždinska  županija,  odnosno

Varaždinske Toplice, postati važna točka na europskoj karti zdravstvenog turizma. Mislim

da je to niša koju ova destinacija trebaju dalje razvijati i od čega će to područje i cijela

Hrvatska imati  koristi.  To apsolutno ima potporu i  Ministarstva turizma i  sporta i  Vlade

Republike Hrvatske i svih nas koji možemo pomoći i doprinijeti  da se ovaj projekt realizira

– zaključio je državni tajnik Družak.


















